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對象： K2 

Target Group：K2 

   

 活動名稱 :  參加香港非遺中心@三棟屋博物館「非遺大本營」 

Program Name：Join the ICH Domain project @ Hong Kong Intangible Cultural Heritage 

Centre, Sam Tung Uk Museum 

 

活動目標 

⚫  讓幼兒透過活動認識非物質文化遺產。  

⚫ 讓幼兒欣賞中國樓房特色建築---客家圍村。 

⚫ 讓幼兒透過「剪紙」工作坊，體會剪紙藝術，學習掌握剪刀和對稱圖形折紙方

式，剪製簡單的剪紙造型！ 

Program Objective： 

⚫ Through diverse activities, children explore the various types, history, and cultural 

significance of ICH.  

⚫ Through the exhibition let the children knowing the building of the “Walled Villages of 

Hong Kong”. 

⚫ “Paper Cutting Art Workshop” provides a wonderful opportunity for young children to 

explore the fascinating world of Chinese paper cutting. Through hands-on activities, they 

can appreciate the beauty of this traditional art form and learn essential skills.   

 

 活動簡介 

⚫ 參觀三棟屋博物館，欣賞中國的樓房特色建築---客家圍村。 

⚫ 參加「剪紙」工作坊，讓幼兒製作剪紙從而學習欣賞中國傳統的一面。 

Program Content 

⚫ Visiting the Sam Tung Uk Museum to learn about the simple rural life of the past. 



⚫ “Paper Cutting Art Workshop”let the children  learn to appreciate the beauty of paper-

cutting, master basic techniques, and create simple paper-cut designs.  It’s a delightful 

way for children to connect with Chinese cultural heritage! 

 

 

 活動記錄 Program Record 

 

 

 
 

 


